
 

 

 

Från: Öberg Nils - HK <Nils.Oberg@kriminalvarden.se> 

Datum: 11 december 2018 14:36:31 CET 

Till: "'sten-ake.lovdahl@telia.com'" <sten-ake.lovdahl@telia.com> 

Ämne: SV: Stängning av klosterplatser  

Hej Sten-Åke.  

Tack för ditt brev. Jag uppskattar era synpunkter och ert engagemang.  

Det är riktigt att Kriminalvården utreder konsekvenserna av att tillfälligt stänga 

retreatverksamheten på anstalten Kumla. Beslut i frågan är ännu inte fattat, men avsikten är 

att kunna göra det i närtid.  

Bakgrunden är Kriminalvårdens mycket ansträngda beläggningsläge. Vi arbetar löpande med 

en rad åtgärder för att på bästa möjliga sätt hantera den ökade klienttillströmningen. Vi öppnar 

nu löpande tidigare stängda platser i både anstalt och häkte. Vi har även inrättat nya platser i 

form av dubbelbeläggningsplatser och vi utreder möjligheter att förhyra olika typer av lokaler 

för att tillskapa ytterligare platser.  

Gällande klientflöden har vi sedan flera år utvecklat våra placeringskriterier för att placering i 

lägsta säkerhetsklass ska underlättas, vilket gör att det är fullbelagt även där. Vi ser 

kontinuerligt över de riskbedömningar som görs kopplat till särskilda utslussningsåtgärder. 

Kombinationen av våra åtgärder bedömer vi ger effekt. Ingen enskild åtgärd är dock 

tillräcklig och vi bedömer att enbart ovanstående åtgärder inte kommer att räcka utan 

förbereder oss även för en utbyggnad av antalet platser. 

Det finns givetvis nackdelar med att tillfälligt upphöra med retreatverksamheten. Det är en 

verksamhet som är uppskattad av många. Vår avsikt är att verksamheten ska kunna återupptas 

när beläggningsläget så medger. 

Om ni ser behov av ytterligare dialog i frågan hänvisar jag till anstalt- och häktesdirektör 

Hanna Jarl.  

Vänliga hälsningar,  

Nils Öberg, generaldirektör 
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